



「婚宴。贈禮」捐款計劃 Wedding Favor to Give



結婚是人生樂事，亦是充滿著愛的時刻！將收到的結婚賀禮化作捐款，與唐氏綜合症及其他殘疾朋友分享這份愛和祝福，也為婚禮增添意義！

支持「婚宴。贈禮」捐款計劃，捐款用作支持香港唐氏綜合症協會維持自負盈虧服務，讓服務使用者的訓練、個人潛能發展和就業崗位等變得更多樣化，並改善他們的生活質素。

凡捐款指定金額，我們更會為新人準備心意卡送贈賓客，讓他們一同感受這份施與受的祝福。協會會員也會參與其中，製作小禮物以答謝和祝福一對新人幸福甜蜜！

Double up the happiness of your big day and add extra meaning by sharing your love and blessing!

Support "Wedding Favor to Give" Donation, you can receive tailor-made thank you cards which can be given to your guests in lieu of traditional wedding favour. A small gift will be given to couples as our blessings and thanks for the kind support with certain donation amount.

All your contributions will directly go to the HKDSA self-financing services, so as to enrich the life experience as well as improve the quality of life of our service users by providing appropriate training and support.

1) 我願意透過「結婚。回禮」捐款計劃捐出 By "Wedding Favor to Give", I wish to donate

捐款金額 Donation Amount	心意卡數量 Quantity of thank you card	小禮物 Small Gift
<input type="checkbox"/> 港幣 HK\$888	50 張 pcs	
<input type="checkbox"/> 港幣 HK\$1,388	120 張 pcs	
<input type="checkbox"/> 港幣 HK\$1,888	180 張 pcs	
<input type="checkbox"/> 港幣 HK\$2,388	240 張 pcs	
<input type="checkbox"/> 港幣 HK\$2,888	300 張 pcs	♥
<input type="checkbox"/> 港幣 HK\$3,388	360 張 pcs	♥
<input type="checkbox"/> 港幣 HK\$5,000 或以上 or above	1,000 張 pcs	♥
<input type="checkbox"/> 其他 other：港幣 HK\$_____ (*建議最低捐款金額 Suggested minimum donation amount：港幣\$888)		

付款方法 Payment Methods (請註：「結婚。回禮」捐款計劃 Please remark: Wedding Favor to Give)

- 支票付款抬頭請寫「香港唐氏綜合症協會」
By Crossed Cheque payable to "The Hong Kong Down Syndrome Association"
- 轉數快#或銀行直接過戶方式 FPS or Direct transfer
(東亞銀行 BEA : 015-157-10-403-888-3 ; 匯豐銀行 HSBC: 002-6-423095)
- 支付寶# (請開啟支付寶流動應用程式以掃描二條維碼付款)
Alipay HK Wallet (Please pay via scanning the QR Code by using the Alipay HK App)
- PayMe # (請開啟 PayMe 流動應用程式以掃描二條維碼付款)
PayMe App (Please pay via scanning the QR Code by using the PayMe App)

#若使用轉數快服務、支付寶或 PayMe 捐款，請將成功過數畫面截圖連同此表格電郵至 fpr@hk-dsa.org.hk。

For using FPS, Alipay HK or PayMe, please email us the screen capture together with this completed form at fpr@hk-dsa.org.hk.



2) 選擇心意卡款式 Choice of the thank you card : <尺寸 size: A6 (10.5 X 14.8 cm)>

中式 Chinese style

西式 Western style



心意卡資料 Detail of thank you card :

新娘名稱 Name of Bride : _____ 新郎名稱 Name of Groom : _____

婚宴日期 Wedding date : _____

取貨方法 Collection Point : 自取 Self pick-up 順豐速遞(速遞到付) SF Express (pay by recipient)*

送貨地址/順豐站/順豐智能櫃編號 Delivery address or code of SF Store/ EF Locker : _____

*如選順豐速遞，請提供送貨地址或順豐站或順豐智能櫃編號 Please provide delivery address or code of SF Store / EF Locker if you choose SF Express

3) 聯絡資料 Contact information :

姓名 Name : (Mr./Ms.) _____ 電話 Tel : _____

電郵 Email : _____

地址 Address : _____

是否需要收據 Request of the receipt ? 是(Y) / 否(N)

您們會否願意在婚禮當天讓我們在 The HKDSA Facebook 中分享這個喜訊，為您們送上祝福？

Will you willing to share this big news in The HKDSA Facebook on your wedding day? 是(Y) / 否(N)

*備註 Remarks : 若需索取正式收據，請以正楷清楚填寫收據抬頭。

Please use BLOCK LETTER to write down the name of recipient if receipt is required.

由於印刷需時，請約一個月前遞交此表格

** As the production takes time, please submit the form one month in advance **

